
Protokół Nr  12/10 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  12 lipca 2010 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) udziału Miasta w pokryciu wydatków Policji – druk J, 
b) opłat za świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Miasto oraz za 

pobyt dziecka w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez 
Miasto – druk F, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 
Białogard dla niepublicznych przedszkoli oraz szkół podstawowych i gimnazjów o 
uprawnieniach szkół publicznych – druk G, 

d) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięć 
inwestycyjnych obejmujących przebudowę ulic Krakowskiej i Asnyka oraz przebudowę 
i termomodernizację wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku Białogardzkiej 
Biblioteki Publicznej w Białogardzie na przedszkole - druk H, 

e) zgody na podwyższenie przez Burmistrza, działającego jako Zgromadzenie 
Wspólników spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Białogardzkie Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego z siedzibą w Białogardzie, kapitału zakładowego Spółki  i 
pokrycie przez Miasto udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym wkładem 
pieniężnym – druk I, 

f) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Miasta – druk B,  
g) stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów budżetowych – druk D, 
h) o zmianie uchwały budżetowej na 2010 rok – druk K. 

3. Ocena przynależności Miasta do stowarzyszeń, związków i spółek międzygminnych. 
4. Sprawy różne.  

5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1  

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan 
Purol. Komisja przyjęła zmieniony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: 
za-3 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty  uchwał w sprawie: 

a) udziału Miasta w pokryciu wydatków Policji – druk J, 
Przedstawili: Piotr Krakowski, Komendant Powiatowej Policji 
       Krzysztof Wołkowski, Zastępca Komendanta Policji 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
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b) opłat za świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Miasto oraz za 
pobyt dziecka w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez 
Miasto – druk F, 

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Zastępca Burmistrza 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
S.Hatłas – pytał się ile kosztuje jedna godzina? 
Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że to średnia z trzech przedszkoli. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 

Białogard dla niepublicznych przedszkoli oraz szkół podstawowych i gimnazjów o 
uprawnieniach szkół publicznych – druk G, 

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Zastępca Burmistrza 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 
d) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięć 

inwestycyjnych obejmujących przebudowę ulic Krakowskiej i Asnyka oraz przebudowę 
i termomodernizację wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku Białogardzkiej 
Biblioteki Publicznej w Białogardzie na przedszkole - druk H, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
Burmistrz – dodał, że przetarg na ul. Krakowską się już odbył i koszt z przetargu jest 

mniejszy o 1 mln zł. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
e) zgody na podwyższenie przez Burmistrza, działającego jako Zgromadzenie 

Wspólników spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Białogardzkie Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego z siedzibą w Białogardzie, kapitału zakładowego Spółki  i 
pokrycie przez Miasto udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym wkładem 
pieniężnym – druk I, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
S.Purol – pytał kiedy musimy uruchomić dokapitalizowanie? 
Burmistrz – odpowiedział, że w drugiej połowie 2011 r. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

 
f) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Miasta – druk B,  
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
Dodatkowo Skarbnik poinformowała, że termin absolutorium został przesunięty. 
 
Burmistrz – dodał, że na jednej z komisji Rady  padł wniosek, aby poprzedzić to 

konsultacjami społecznymi. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
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g) stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów budżetowych – druk D, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
 
h) o zmianie uchwały budżetowej na 2010 rok – druk K, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
Poinformowała, że Marszałek Zachodniopomorski dał dotację na budowę boiska przy 

Gimnazjum Nr 1 w kwocie 369 tys. 528 zł. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed - prosił o wyraźne sprecyzowanie, że na ul. Asnyka jest tylko chodnik, a nie cała 

ulica. 
Burmistrz -  poparł, że zapis jest  na dokończenie chodnika od strony budynków. 
S.Hatłas – prosił, aby zrobić płyty od ul. Wazów w kierunku ul. Mickiewicza oraz koło Pani 

Burmistrz. 
S.Purol – pytał o rewitalizację Parku Orła Białego? 
Burmistrz – odpowiedział, że Komitet Euroregionu przerzucił sprawę podjęcia decyzji na 15 

września 2010 r., dlatego pożyczył te środki. 
S.Hatłas – poruszył sprawę potrzeby wykonania dokończenia remontu budynku przy ul. 

Grottgera 4. 
Burmistrz – wyjaśnił, że projekt jest i chce dokończyć ten budynek. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 

Ad 3 

Ocenę przynależności Miasta do stowarzyszeń, związków i spółek międzygminnych, 
stanowiącą załącznik do protokołu przedstawił Piotr Janowski, Naczelnik Wydz. RGS. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
S.Hatłas – pytał czy środki wpłacane na rzecz ZMiG DP przynoszą nam korzyści? 
Naczelnik Wydz. RGS – odpowiedział, że Miasto  jest na korzyść. 
Burmistrz – wyjaśnił, że warto bywać. Nie należymy do wielu związków, ale to pomaga w 

zdobywaniu wiedzy i korzystaniu z możliwości pozyskania dodatkowych środków. 
 

Komisja przyjęła informację, nie wnosząc uwag. 
Ad 4 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z następującymi pismami: 
- Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr K-0010/188/10 w sprawie badania sprawozdania z 

wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2009 (w załączeniu), 
- Komendy Powiatowej Policji Nr WP-3686/10 w sprawie wsparcia finansowego w celu 

rozbudowy monitoringu miejskiego (w załączeniu). 
 
Ponadto Komisja zajęła się sprawą Pani Kosowskiej (pismo w załączeniu). 
Burmistrz – wyjaśnił, że sprawa była szczegółowo rozpatrywana. Brak było ze strony 

notariusza podpowiedzi. O czasie roku mieszkanka dowiedziała się po fakcie. Ze strony 
Urzędu nie popełniono żadnego błędu. To nie jest pierwszy przypadek. Burmistrz jeszcze 
raz przyjrzy się tej sprawie. Powiedział, że jest przychylny rozłożeniu na raty. 

T.Szwed – proponował, aby zapłacić za okres trzech miesięcy.   
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Komisja prosiła, aby Burmistrz jeszcze raz tą sprawę przeanalizował. 
T.Szwed – poruszył sprawę wykorzystania  porozbiórkowego materiału na załatanie dziur od 

ul. Wiślanej do ul. Patrycego i ul. Krzywoustego. 
 
 
Ad 5 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.16.00   zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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	        Przewodniczący  Komisji 
	                    Stefan Purol  

